

- 2° L'achat, sous la direction du Département des Achats, de tout le fourrage et de tout le grain requis pour les divers services municipaux;
- 3° L'enregistrement et la surveillance de tous les chevaux appartenant à la Cité;
- 4° Le contrôle de tous les chevaux qui appartiennent à la Cité, le soin des chevaux malades et la disposition des chevaux impropres au service, après rapport aux Commissaires;
- 5° Le contrôle absolu du fourrage et du grain requis par les divers départements municipaux;
- Que tous les Chefs de Service qui ont sous leur charge des chevaux appartenant à la Cité, soient avertis de la nomination de M. le Lieutenant O. Laflèche, et reçoivent instructions de ne pas intervenir avec ses devoirs, mais faire tout en leur pouvoir pour lui faciliter l'exécution de ses fonctions;
- Que les Médecins Vétérinaires du Département du Feu, de la Police et de l'Incinération soient avertis que leurs services ne seront plus requis à compter du 1er janvier 1915.

(M. le Commissaire Ainey s'enregistre dissident.)

5.—(21444) Soumise une lettre de la Commission des Services Electriques, au sujet du changement des voûtes dans le trottoir vis-à-vis les Nos. suivants 248 Notre-Dame Ouest, 252 Notre-Dame Ouest, et ce, en rapport avec la pose des conduits souterrains.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De référer au Département en Loi, avec prière de donner avis à ces Compagnies d'avoir à faire les changements requis.

6.—(21762) Soumise une lettre de la Commission des Services Electriques, au sujet de la compensation à être accordée à la Montreal Electric Light Co., pour son matériel comprenant les poteaux, fils, fixtures, etc., sur les rues Ste-Catherine et Bleury.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Surintendant de l'Eclairage, avec prière de faire rapport sous le plus court délai, et ce, après consultations avec l'Avocat en Chef de la Cité.

7.—(21944) Soumis un rapport du Député Ingénieur en Chef, recommandant l'acceptation de la soumission faite par la Morrison Quarry Co. pour la livraison de la pierre concassée, aux prix suivants:

#### PIERRE BANC ROUGE.

Grosseurs, 2½", 2" et 1½", à raison de \$1.00 la tonne;  
Grosseurs, ¾" et ½", à raison de \$1.25 la tonne;  
Poussière, à raison de \$0.60 la tonne.

#### PIERRE GRISE.

Grosseurs 2½", 2" et 1½" à raison de \$0.90 la tonne;  
Grosseurs, ¾", à raison de \$1.15 la tonne.

ladite pierre à être prise dans la carrière.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

8.—(21968) Soumis un rapport de l'Avocat en Chef de la Cité, re No. 432 C. S. Godin vs la Cité de Montréal, et No. 1546 C. S. M. Charette vs la Cité de Montréal, au sujet de la prise de possession par l'ancienne Municipalité de St-Louis, d'une lisière de terrain de 5 pieds de largeur, pour la construction d'un trottoir sur la rue St-Laurent, et recommandant le paiement des jugements et des frais dans ces causes, savoir:

- 2° To purchase, under the direction of the Purchasing Department, all the fodder and grain required for the different civic departments;
- 3° To register and have the supervision of all the horses belonging to the City;
- 4° To have under his charge all the horses belonging to the City, the care of the horses that are sick, and the disposal of the horses unfit for service, after a report on same has been made to the Commissioners;
- 5° To have the absolute charge of the fodder and grain required by the different civic departments;

That all the Heads of Departments, who have horses under their charge, belonging to the City, be informed of the appointment of Lieutenant O. Laflèche, and be instructed not to interfere with his duties, but to do their utmost in order to help him in the performance of his duties;

That the veterinary surgeons of the Fire, Police and Incineration Departments be informed that their services will not be required after the 1st January 1915.

(Commissioner Ainey dissenting.)

5.—(21444) Submitted a letter from the Electric Service Commission, anent the alterations to be done to the vaults under the sidewalk opposite the following numbers: 248 Notre Dame street West, 252 Notre Dame street West, Royal Trust Building, Place d'Armes Hill, in connection with the laying of underground conduits.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department, with the request that said companies be notified to make the alterations required.

6.—(21762) Submitted a letter from the Electric Service Commission, anent the compensation to be granted to the Montreal Electric Service Light Co., for its material consisting in wires, fixtures, poles, etc., corner of St. Catherine and Bleury streets.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Superintendent of the Light Department, with the request to report within the least possible delay, after conferring on this matter with the Chief City Attorney.

7.—(21944) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, recommending that the Morrison Quarry Company's tender for the delivery of crushed stone be accepted at the following prices:

#### BANC ROUGE STONE.

Size 2½", 2" and 1½", at the rate of \$1.00 per ton;  
Size ¾" and ½", at the rate of \$1.25 per ton;  
Dust, at the rate of \$0.60 per ton;

#### GREY STONE.

Size 2½", 2" and 1½", at the rate of \$0.90 per ton;  
Size ¾", at the rate of \$1.15 per ton;

the said stone to be taken from their quarry.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That said recommendation be approved.

8.—(21968) Submitted a report from the Chief City Attorney, re No. 432 S. C. Godin vs. the City of Montreal, and No. 1546 S. C. M. Charette vs. the City of Montreal, re taking possession by the former Municipality of St-Louis, of a strip of land measuring 5 feet width, for the purpose of laying a sidewalk on St. Lawrence street, and recommending the payment of the judgments and costs in said cases, viz.: